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Az I.  félév során történt :  

 

 Soma Használt ruha üzlet  által felajánlot t  ruhaadományt  isko lánkba 

szállítottuk, átválogat t uk, felzsáko ltuk. Saját  adományaikkal 

kiegészít et tük. Mindebbő l a táborfalvi,  örkényi,  hernádi és 

tatárszentgyörgyi rászorulók részesült ek. Valamint  készült ek belő le 

kutyajátékok a hernádi menhely javára.  A Sulizsák programba való 

bekapcso lódás nem sikerült .  Így az elszállítást  saját  magun k o ldottuk meg.  

 

 Házirendre való figyelem fe lhívás plakátok formájában.  

 

 Méhek védelmérő l szó ló plakátok kerültek kihelyezésre,  valamint  2018 . év 

állatai és növényei került ek kiállít ásra iskolánk falán.  

 

 Megemlékeztünk magyar termék napjáró l plakátokkal,  kisfilmekkel,  

rejtvényekkel,  zenével,  tánccal és zsíros kenyérrel.  (9.  c)  

 

 A 9. a osztály tanulási st ílusának felmérésével ,  tudásának fe lmérésével,  

osztályértekezleteken való részvétellel,  továbbképzésen való részvétellel  

segít et tük fo lyamatban lévő pályázatunkat .  

 

 A pályaor ientációs napra kiállít ással készültünk isko lánk életérő l szó ló 

képekkel,  drogprevenciós szóróanyagokkal ,  erdő védelmi fe lhívásokkal,  

madárbarát  ismertetőkkel,  év állatai és növényei plakátokkal.  De kiál lít ásra 

kerültek diákjaink ált al készítet t  produktumok is.  Ezek kívül játékokat ,  

rejtvényeket  próbálhat tak ki a hozzánk látogató diá kok többek között  saját  

kész ítésű puzzle-t .  Folyamatban van a háromdimenziós,  ko ckákbó l álló  

kirakó elkészít ése is.  

 

 A DATLE érzékenyítő programja is ellátogatott  a pályaor ientációs napra,  

idén tavasszal saját  diákjaink is részt  vehetnek hasonló programon.  

 

 Részt  vet tünk a nyílt  nap lebonyo lít ásában, regisztrációban, diákok 

navigálásában.  

 

 Az ősz fo lyamán többször sor került  a falevelek elt a kar ítására,  a növények 

télies ítésére.  

 

 Madáretetőink fe ljavít ásra  kerültek, később rendszeres feltö ltésükrő l is 

gondoskodtunk.  



 

 Jelenleg is tart  a madárodú kész ítő  kampányunk, amivel talán idén is 

meglephetünk kornyé lbeli óvodákat ,  általános isko lákat .  

 

 Megemlékeztünk Nobel díjasainkró l egy előadással.  (11. a)  

 

 Karácsony alkalmábó l díszítést  kapott  iskolánk, szaloncukorosztásra került  

sor.  Kihelyezésre került ek karácsonyi versikék az advent i időszak minden 

napján. Valamint  teaházat  nyitot tunk, aho l reggele nte forró mézes teát  

ihat tak tanuló ink, tanáraink.  (12. m)  

 

 Adománygyűjtés van fo lyamatban a Hernád és Környéke Civil 

Állatvédelem javára.  Február fo lyamán tervezünk egy menhe lylátogatást , 

melynek keretében átadásra kerülnek a rekordszámban érkező adományo k.  

 

 Megemlékeztünk Micimackó születése napjáró l egy osztályvetélkedővel.  

(13. N)  

 

 Magyarországi Öko isko la Felmérésre került  sor,  k érdőívet  töltöttünk ki az 

öko isko lai programja inkkal kapcso latban.  Azzal a céllal kérték ezt  tőlünk, 

hogy képet  alkothassanak az ökoisko lákban fo lyó szakmai munka 

eredménye irő l és problémáiró l.  

 

 Sorsfordítás vándorkiállítás lebonyo lításának szervezése.  

 

 

 

A II.  félév során történt :  

 

 OSZKTV versenyen regionális forduló ig jutottak diákja ink matemat ika,  

fizika,  informat ika témakörökben, azaz reál tantárgycsoportban.  

 

 Madárodúk került ek kihelyezésre,  valamint  az eddigi madárodúk átn ézése,  

feljavítása is megtörtént .  

 

 Pénz7-et  tartottunk, mely során pénzügyi,  vállalkozási,  banko lási  

fogla lkozásokat  tartottunk. Erről később beszámolót  készít et tünk és a zt  

hivatalosan megküldtünk.  

 

 Erasmus program keretein belül Olaszországban diákjaink 

ökogazdálkodással ismerkedtek.  

 

 Fenntarthatósági témahetet  tartot tunk, ehhez kapcso lódott  későb b egy 

online kérdő ív, jelentés is készült .  

 

 Diákjaink Erdélyben jártak a Határtalanu l program keretein belül,  aho l 

Erdély természet i kincseivel is megismerkedtek.  

 



 Te Szedd! akciót  tartottunk, de diákjaink a városi Te Szedd! akcióba is 

becsat lakoztak.  

 

 Faö lelés programunk keretein belül fákkal fotózkodtunk.  

 

 ’Fele lősségünk következménye’ címmel kiállítás készült  az aktuális 

klímaproblémára való reflektálás jegyében.  

 

 Ments kertet ! programunk keretein belül főleg az SZH/1 osztály gondozta a 

tangazdaság kert jét ,  gyümölcsösét .  Ők végezték a palántanevelést ,  

kiült etést ,  gondozást ,  termés szüretelést  is .  

 

 Katonai toborzásra két  felvonásban került  sor,  egyszer a végzős 

diákjainknak tartottak előadást ,  ma jd az egész isko lában tartottak kiállít ást ,  

bemutatót .  

 

 Gyűjtést  tartottunk a Hernád és Környéke Civil Állatvédelem javára  az első 

félévben. A második félévben az elmaradt  menhelylátogatást  megtartottunk.  

 

 Tervezésre került  egy 10 órát  át fogó  fele lős állat tartásról szó ló  modul 

szakértők (állatvédő, állatorvos) bevonásával.  

 

 Diáknapot tartottunk főzöcskézéssel,  t raktorozássa l,  RC bemutatóval,  

verseny kamionokkal,  filmnézéssel,  húsvét i fa állít ással.  

 

 Farsangró l emlékeztünk meg közös farsangi fánkozással.  

 

 Szociális  munkás segít i munkánkat  a félévtől.  Ő óralátogatásokon vet t  

részt ,  valamint  a diákja inkkal kiscsoportos,  páros és egyéni beszélgetéseket  

is tartott .  

 

 A Rába-Duna-Vág Korláto lt  Felelősségű Európai Terület i Társulás 

„Circular economy” című pro jekt je keretein belü l 5 fogla lkozás került  

megtartásra.  (Hogyan éljünk hulladékmentesen? Miért  kezdjünk 

komposztálni? Az energia és a víz alt ernat ív forrásai,  Text ilipar és 

közlekedés,  Zö ld épü letek témakörökben).  Felmérés végeztünk azzal 

kapcso latban, hogy a szelekt ív hulladékgyűjtésünk, hogyan, milyen 

formában zajlik isko lánkban. Valamint  részt  vehet tek diákja ink két  

gyár látogatáson. Egyrészt  Ko lárovo -Gutanban a General Plast ic PET palack 

újrahasznosító  üzemét  látogathat ták meg. Má srészt  a tatabánya i víztermelő 

bányaüzemet  járhat ták végig tanuló ink.  

 

 Hódmezővásárhelyi Állat tenyésztési Napokon tett látogatást isko lánk egy 

osztálya,  aho l az állat  és növénytermesztés legmodernebb gépeit ,  valamint  

tenyésztet t állatok legismertebb fajt áit  tekinthet ték meg.  

 

 Besegítet tünk papírgyűjtésünkkel a Huszka Hermina Álta lános Isko lának.  

 



 Felú jításra kerültek az intézmény szelekt ív hulladékgyűjtő ládái,  új 

feliratokat  kaptak a főépületben és a tankonyhában is.  Szükséges lenne 

néhány új szemetes kihe lyezésére is .  

 

 

 

Elmaradt  programok:  

 

 Somogyzsit fa i vetélkedő n való részvétel (Tanuló i mot iválat lanság miat t .)  

 

 PET palack prés kihe lyezése diákok számára  (Tartunk tőle,  hogy nem 

megfelelően használnák.  De így a lehetőséget  sem ad juk meg nekik, hogy 

megtanulják használni. )  

 

 Drogprevenciós program osztályfőnöki órákon (Külső szakmai segítőt  

igényel a program.  Bekerült  az éves tervbe minden osztályfőnök esetében, 

de nem biztos,  hogy meg van a kellő  hát tértudásunk egy ilyen fogla lkozás 

megtartásához. )  

 

 Védőnővel,  isko laorvossa l való kapcso lat felvétel megtörtént ,  de a védőnő 

érdemben arra nem reagált ,  foglalkozás leszervezésére nem került  sor.   

 

 Dig itális témahét  bár elvileg megtartásra került .  De a tavasz programokkal 

vo lt  telít ve,  erre jutott  a legkevesebb idő és energia,  valamint  ehhez vannak 

a legkevésbé meg az eszközeink, lehetőségeink.  

 

 Idén nem emlékeztünk meg a beporzás napjáró l.  

 

 Október i,  májusi,  júniusi osztályprogram. Át  kell gondo lni,  hogy van -e 

jövő je ennek a „hagyománynak”.  

 

 9. évfo lyamon a DATLE érzékenyítő program elmaradt  Ro icsik Lászlóné 

lebonyo lító  ismételt  szemműtéte miat t .  

 

 Zölden jobb fotózásró l lemaradtunk, arró l kifejezet t  értesítést  idén nem 

kaptunk, és sajnos a program lezajlása után jutott  eszünkbe, hogy ehhez 

idén nem csat lakoztunk.  

 

 

 

Örkény, 2019. 06. 20.  

 

Roicsik Rit a  

munkaközösségvezető  


